
Suomen Pöytätennisliitto ry   Pöytäkirja 
 
Liittohallituksen kokous 11.6.2024 klo 15.30 
Etäkokous, Teams 
 
Läsnä: Sonja Grefberg, Esko Heikkinen, Juha Julmala, Matti Kurvinen, Petri Mikkonen, Teemu Oinas, 
Marko Pietari, Mika Pyykkö, Pasi Valasti 

 
1. Kokouksen avaus 

 
Esko Heikkinen avasi kokouksen klo 15.32. Onniteltiin Sonja Grefbergiä pyöreistä vuosista 
sekä Henri Pelkosta perheenlisäyksestä. 
 

2. Kokouksen laillisuus 
 
Kokous todettiin päätösvaltaiseksi. 
 

3. Esityslistan hyväksyminen 
 
Esityslista hyväksyttiin. 
 

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 
 
Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin. 
 

5. Talouskatsaus 
 
Vuosi on tähän mennessä sujunut taloudellisesti hyvin suunnitelman mukaisesti. Suuria 
tapahtumia on tosin vielä tulossa, ja myös viime vuonna syksyllä tuli merkittävästi menoja. 
 
Opetus- ja kulttuuriministeriöltä on haettu Suomi liikkeelle -kehittämisavustusta kahteen 
hankkeeseen. Toinen niistä haetaan yhdessä Aivoliiton kanssa, ja tavoitteena on käyttää 
pingistä kuntoutuksen tukena. Toisessa pyritään kehittämään pöytätennistä pelillistävä 
mobiilisovellus. Hankehakemusten menemisellä läpi olisi merkittävä taloudellinen vaikutus, 
muussa tapauksessa syksystä tulee taloudellisesti tiukempi. 
 

6. Kurinpito 
 
Pekka Kolppanen ja Sami Pyykkö ovat lupautuneet uuteen kurinpitoelimeen. Myös Tuomas 
Tiittala on kiinnostunut. Kolme jäsentä olisi todennäköisesti riittävä määrä. 
 
Miika Berghäll on tehnyt valituksen kilpailukiellostaan. Päätettiin pitää kilpailukielto voimassa. 
 

7. SM-viikko 
 
Vuoden 2025 SM-viikkoon on tehty alustava ilmoittautuminen. Ilmoittautuminen ei ole vielä 
sitova. 
 

8. Para Finland Open 
 
Turnaus pidetään 5.–10.4.2025. Pajulahden kanssa on keskusteltu turnauksesta, ja Laura 
Kittelä on luvannut tarjouksen tämän viikon aikana. Kansainväliseen liittoon on ilmoitettu 
turnauksesta, mutta virallisen anomuksen voi tehdä vasta myöhemmin. Tuomareiden 
alustavaa käytettävyyttä voisi kysyä hyvissä ajoin syksyllä. 
 
 
 
 



9. Muut asiat 
 
Sonja on hyväksynyt kutsun töihin Pariisin olympialaisiin ja paralympialaisiin. Kutsu tuli 
myöhäisessä vaiheessa tehtävään suunnitellun henkilön sairastuttua. 
 
Strategiatyöhön liittyvät sidosryhmähaastattelut on tehty. Työ on hieman viivästynyt 
alkuperäisestä aikataulusta. Pelaajakysely kannattaa toteuttaa vasta lomien jälkeen. 
Hallituksen strategiatyöpaja olisi mielekästä toteuttaa vasta haastatteluiden ja pelaajakyselyn 
yhteenvetojen valmistuttua. Palataan sen ajankohtaan myöhemmin. 
 
Olympiakomitean arvion perusteella julkisen rahoituksen kasvu on epätodennäköistä. 
Julkisuudessa on ollut kriittistä keskustelua koko kansan liikuttamisen ja huippu-urheilun 
sovittamisesta samaan organisaatioon, joten on mahdollista, että Olympiakomitean rooli 
muuttuu ennen pitkää. 
 
IT-asioista olisi syytä pitää oma kokous. Asiat eivät ole edenneet toiveiden mukaisesti. 
 
Sarjamaksujen korotukset olisi hyvä päivittää nettisivuille ennen kuin sarjoihin ilmoittaudutaan. 
Myös seuroja olisi vielä hyvä tiedottaa asiasta, vaikka useimmat ovat luultavasti jo tietoisia 
muutoksesta. 
 
SM-kilpailuiden ja yleisten kilpailuiden haku päättyy lauantaina, minkä jälkeen laaditaan 
kilpailukalenteri. 
 
Suomalaisia osallistuu NETU:n ja WTT:n turnauksiin. Juniorien EM-kilpailuissa on vain pieni 
joukkue. Elokuussa seniorien NETU-kilpailuun Riikaan lähetetään neljä miestä ja naista. 
Benedek Oláhilla on torstaina olympiapaikan kannalta ratkaisevat ottelut. 
 
Seuraava Pöytätennis-lehti ilmestyy lähiaikoina, kenties jo ennen juhannusta. 
 

10. Seuraava kokous 
 
Seuraava kokous järjestetään maanantaina 12.8.2024 klo 17.00. 
 

11. Kokouksen päättäminen 
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 16.12. 


